
1.BALOREZKO PROPOSAMENA

Sestaoko gazte talde bat gara, hondartzan reggaeton jaialdi batera joan ginen, eta

handik egun batzuetara konturatu ginen gaur eguneko jaialdi ez dutela

ingurumenarekiko ardura nahikoa. Horren inguruan luze eztabaidatu ondoren

herrialde honetako gazteentzat ekonomikoki eskuragarriak izango ziren jaialdi

jasangarria sortzeko ideia sortu zen.

Lehen esan dugun moduan, gazteak izateaz gain, kezka eta ekimena dugun taldea

gara, eta beste urrats bat ematea garrantzitsua iruditzen zitzaigunez, EKO-FEST

sortzea erabaki genuen

Gazteok, musika gure bizitzan beharrezkoa dela ulertzen dugu. Horregatik musiko

jaialdi hauek antolatzea erabaki dugu, musikari eta musika mota desberdinetako

talde askorekin. Jaialdi hauek, Espainia osoan zehar egingo dira udako data

desberdinetan.

EKO-FESTek, esperientzia bakarra eskaintzen die herrialde honetako gazteei. Musikaz

goza dezaten, ingurumena kaltetu gabe eta modu jasangarrian eta ekonomikoki

eskuragarri.


